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ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  

 dňa 4. novembra 2013 

 

Stretnutie členov klubu zahájil o 18:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 
Katona, privítal prítomných členov klubu a hostí. 

Prítomní boli 12 členovia klubu z celkového počtu 16 a 7 hostia. Prezenčná listina bude pripojená 

k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 

 

1., Zahájenie 18.00 hod 
 
2. OFICIÁLNA ČASŤ PRE POZVANÝCH HOSTÍ A ČLENOV KLUBU:  
 
1., Prednáška:   RNDr. Miroslav Eliáš " „Zabudnutí hrdinovia protitureckých bojov...“  
Pán Eliáš prijal pozvanie nášho priateľa Tomáša Langa 
 
3. PRACOVNÁ ČASŤ LEN PRE ČLENOV A KANDIDÁTOV ZA ČLENA KLUBU:  
 
1., Predstavenie kandidáta za outbound študenta pre rok 2014-2015 Gábora Pólyu  - Ľ. Lebó 
2., Prezentácia nášho priateľa Ladislava Veresa kandidáta za člena klubu - L. Veresa predstaví 
G. Katona    
3., Cena mesta PRO URBE pre nášho priateľa T.Langa   
4., Diskusia - témy: bowlingový  turnaj, členská základňa, nadácia ROTARY,  a iné..... ) 
5., Záver 
 
 

Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov klubu, hostí a hlavne prednášajúceho pána Eliáša na 
pravidelnom  stretnutí klubu v hoteli Korzo. Dnes sa klubové stretnutie delí na oficiálnu a neoficiálnu 
časť.  
OFICIÁLNA ČASŤ 
Ad 1.  
Prednáška pána Eliáša bolo veľmi zaujímavé a pútavé. Prednáška bola o hrdinov protitureckých bojov, 
ktorý sú spojené so Slovenskom, ale hlavne s naším oklolím. Rozprával o hrdinoch ktorým boli Ján 
Hunyadi, Pavol Rubigalli, Dobó István, Simon Forgács, Balassa Bálint, Pavol Pálfy, Ladislav Rákóczi 
ale aj  sultán Mehmed a paša Ibrahim.  
Po prednáške prebiehala diskusia s prednášajúcim. Členovia klubu mali možnosť zakúpiť autorovu 
knihu. Prezident klubu oficiálnu časť ukončil o 19,30 hod. 
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PRACOVNÁ ČASŤ 
Ad 1. 
Ľudovít Lebó predstavil členom klubu kandidáta Gabriela Pólyu študenta galantského súkromného 
gymnázia. Gabriel má záujem zúčastniť sa dlhodobého výmenného pobytu. Na klubovom stretnutí sa 
zúčastnil aj s mamou. Pani Pólya s manželom podporujú synovu snahu. Ľudovít Lebó upozornil pani 
Pólyu,,že výmenný pobyt je recipročný a klub bude musieť prijať zahraničného študenta na výmenu. 
Pani Pólya súhlasila, že študenta budú hostiť keď bude treba, tak aj počas celého jeho pobytu na 
Slovensku. Súhlas s prípadným ubytovaním študenta dal aj Ľudovít Lebó, ako náhradné rodiny sa 
ponúkli  Otokar Klein a Ladislav Keve. 
Gabi Pólya predniesol členom klubu krátku prezentáciu o sebe a svojej rodine. Na záver uviedol, že 
stať sa výmenným študentom je jeho rozhodnutie a v jeho rozhodnutí ho rodina podporuje.  
Po prezentácii klub jednohlasne odhlasoval, že pre rok 2014-15 na dlhodobý výmenný pobyt nominuje 
Gabriela Pólyu. Hlasovanie: 12-ZA a 0-PROTI.  
Klub poveril Gabriela Katonu, Juraja Langa a Ľudovíta Lebóa aby navštívili rodinu Pólya a pripravili 
podklady pre certifikáciu rodiny.  
Ad. 2. 
Ladislav Vereš pripravil pre členov klubu krátku prezentáciu o sebe a jeho povolaní. Na záver prejavil 
svoju vôľu stať sa členom nášho klubu.  
Ad.3 

Tomáš Lang prezentoval členom klubu Cenu mesta PRO URBE. Priateľovi Tomášovi Langovi 
gratulujem k významnému oceneniu. 

Ad.4. 
Bowlingoví turnaj – Ľudovít Lebó oznámil členom klubu, že sa mu podarilo zjednať cenu za katering zo 
17 EUR na 13 EUR. Klub odsúhlasil vstupné na turnaj vo výške 20 EUR. Ľudovít Lebó pošle pozvánky 
klubom do Nitry Dunajskej Stredy, Komárna a Levíc. 
Nadácia ROTARY- účasť na školení v Martine 9.11.2013 odriekol Ladislav Udvaros aj Jozef Zemaník 
pre rodinné dôvody. Členovia klubu sa rozhodli, že klub sa na školení nezúčastní. 
Tomáš Lang - projekt Mrtvé more, je nutné informovať známych a hľadať deti na liečebný pobyt. 
Poprosil hlavne Jozefa Marka, aby sa informoval u kolegov lekárov, či sa v našom oklolí nenachádza 
dieťa s takou diagnózou, ktorou by sa mohol zúčastniť  pobytu. . 
Ad.5. 
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval členom klubu a hlavne hosťom za účasť a o 21:00 ukončil 
stretnutie.  Nasledujúce stretnutie sa koná 11.11.2013 v hoteli Korzo. 
 
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             


